
Protokoll från stvrelsemöte iSänshs bvs samfällishet 2019-08-25

Närvarande styrelseledamöter:

Ch rister Andersson (CA), ordförande

David Laurell (DL), ledamot

Tobias Jansson (T1), ledamot

Närvarande styrelsesuppleanter:

Lars-Göra n Thelin (LGT)

Lars Sjögren (LS)

Plats: Hemma hos DL

1. Mötets öppnade
CA hälsar välkommen och öppnar mötet.

2. Genomgång av föregående mötesprotokoll
DL kompletterade mejlet om inbetalning med lappar i brevlådorna för säkerhets skull.

CA har tagit hem ett par olika prover på lämplig LED-lampa som ersättning till nuvarande ljuskällor.

3. Kassörensredogörelse
DL meddelar att alla betalat in avgifterna. Föreningens ekonomi är god. Det har sen föregående möte
ej varit några särskilda eller oväntade utgifter förutom el-nätavgiften som var högre än vanligt.

4. Ev. försäljningar
LG meddelade att de har sålt sitt hus och flyttar 1 december.

I övrigt är det 2 andra hus i området som troligen är ute för försäljning.

5. övriga frågor
TTA har kört på belysningsstolpen vid infarten till området. CA har varit i kontakt med TTA och de

kommer åtgärda denna.

LS efterfrågar ogräsbekämpning på trottoarer. CA tar detta med TTA så att det kan inkluderas i deras
uppgifter.

6. Avslutning och nästa möte
Nästa styrelsemöte beslutades till 2079-1,7-L7 , kl. 16:00 hos TJ.

Vid protokollet

Tobias Jansson

Mötesordförande

Christer Andersson
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